
Protokół XXXVIII/2022 

z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 10 marca 2022 roku, która odbyła się                  

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 1100 

 

Skład Rady – 15  

Obecnych według listy obecności – 14  

Nieobecni: Teresa Wielgat  

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pan Marcin 

Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pani Jadwiga Gutowska –

Kierownik GOPS w Sadownem, Pan Janusz Chaber – Kierownik ZGK w Sadownem, Pani Małgorzata 

Zyśk, Pani Małgorzata Koroś, Pan Tomasz Gajewski oraz Sołtysi 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono quorum. 

Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Każdy z państwa otrzymał porządek obrad.  

Pan Waldemar Cyran – Chciałbym poprosić o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszych obrad. 

Wysoka Rado, Panie Przewodniczący proszę o wprowadzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIV/191/2021 Rady Gminy Sadowne z dnia 22 września 2021 roku w sprawie określenia średniej 

ceny jednostek paliwa na rok szkolny 2021/2022.  Rodzice dowożący dzieci własnym środkiem 

transportu, ponoszą koszty i urząd gminy zwraca środki na ten cel. Chodzi o dowóz dzieci do szkoły 

specjalnej Węgrowie. Druga sprawa to wprowadzenie do porządku obrad Stanowiska Rady Gminy 

Sadowne w sprawie aktu agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę”.  

Pan Tomasz Szymanik – Dziękuję. Propozycja dotyczy wprowadzenia do porządku obrad dwóch 

punktów.  

Pierwszy dotyczy wprowadzenia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/191/2021 Rady 

Gminy Sadowne z dnia 22 września 2021 roku w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa na 

rok szkolny 2021/2022. Kto z państwa radnych jest za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku 

obrad? 

 

 

 

 

 

 



 

 



Pan Tomasz Szymanik - Punkt drugi dotyczy wprowadzenie do porządku obrad Stanowiska Rady 

Gminy Sadowne w sprawie aktu agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. Kto z państwa radnych jest 

za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad? 

 

 

 

 



Pan Tomasz Szymanik – Propozycja jest taka, aby stanowisko wprowadzić jak punkt 4 przed 

podjęciem uchwał. Podjęcie uchwał staje się punktem 5, w punkcie 5 jako podpunkt ł) wprowadzamy 

uchwałę w sprawie zmiany nr XXXIV/191/2021 Rady Gminy Sadowne z dnia 22 września 2021 roku 

w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa na rok szkolny  2021/2022. Sprawy różne to punk 

6, punkt 7 przyjęcie protokołu z obrad z XXXVII Sesji Rady Gminy, punkt 8 zamknięcie obrad. Kto z 

Państwa jest za wprowadzeniem nowego porządku obrad? 

 

 

 



Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności Wójta w okresie między Sesjami. 

4. Stanowisko Rady Gminy Sadowne w sprawie aktu agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę”. 

5. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany Uchwały nr XXVII/182/2013 Rady Gminy Sadownem z dnia 26 

czerwca 2013 roku w sprawie ustalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sadownem; 

b) w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie gminy Sadowne; 

c)  w sprawie przyjęcia od Powiatu Węgrowskiego zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg powiatowych w miejscowości Sadowne; 

d) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadowne w 2022 roku; 

e) w sprawie zmiany uchwały nr XIII/71/2019 Rady Gminy Sadowne z dnia 10 

października 2019 roku w sprawie wprowadzania ustalenia wysokości stawek oraz 

wyznaczenia inkasentów poboru opłaty targowej; 

f) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników  i ich domowników oraz określenia zasad jego prowadzenia; 

g) w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Sadowne na 2022 

r.; 

h) w sprawie ustalenia diet dla sołtysów za udział w obradach sesji Rady Gminy 

Sadowne; 

i) w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/169/2017 Rady Gminy Sadowne z dnia 29 maja 

2017 roku w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnym; 

j) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2022-

2033; 

k) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok 

    ł) w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/191/2021 Rady Gminy Sadowne z dnia  

       22 września 2021 roku w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa na rok 

szkolny  2021/2022. 

6.  Sprawy różne – zapytania i wolne wnioski oraz odpowiedzi. 

7. Przyjęcie protokołu z obrad z XXXVII Sesji Rady Gminy.  

8. Zamknięcie obrad.     

Jednocześnie informuję, że protokół z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy jest do wglądu w Urzędzie 

Gminy w pokoju nr 11. 



 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

Pan Waldemar Cyran – Szanowni Państwo jeszcze raz serdecznie witam. Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Kierownicy Jednostek, Dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, Pani Radna 

Powiatowa, drodzy sołtysi, wszyscy zebrani, drodzy mieszkańcy. Nasze oczy zwrócone są na wschód  

i to, co się dzieje w tej chwil na Ukrainie ale również na terytorium Polski. Z problemem tym się nie 

godzimy, ale godnie się z nim zmierzamy. Na chwilę obecną przejdziemy do przedstawienia spraw, 

którymi w ostatnim czasie się zajmowaliśmy a na końcu chciałbym się odnieść do tej kwestii.   

 Szanowni Państwo, Gmina Sadowne pozyskuje kolejne środki finansowe. Otrzymaliśmy grant                            

w wysokości 173 670 zł w Konkursie Grantowym „Cyfrowa Gmina” w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Celem głównym Projektu jest wdrożenie rozwiązań 

informatycznych, które umożliwiają bezpieczną cyfryzację Urzędu Gminy oraz rozwój kompetencji 

cyfrowych pracowników w wymiarze informatycznym, jak i również cyberbezpieczeństwa informacji 

przetwarzanych w Urzędzie Gminy.                                                                                                                               

24 stycznia złożyliśmy 5 wniosków do Urzędu Marszałkowskiego w ramach Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2022 – Mazowsze dla sołectw 2022. Są to następujące 

wnioski: Modernizacja oświetlenia ulicznego w miejscowości Wilczogęby; Rozbudowa linii 

oświetleniowej w miejscowości Grabiny; Wymiana lamp oświetleniowych w sołectwie Morzyczyn 

Włościański; Wyposażenie kuchni świetlicy wiejskiej w Zarzetce; Ocieplenie dachu świetlicy 

wiejskiej w sołectwie Kocielnik. Wnioskowana dotacja dla każdego zadania wynosi 10 000 zł.  

31 stycznia złożyliśmy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o przyznanie pomocy finansowej                             

z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach zadania „Mazowieckie Strażnice OSP- 2022”.                      

W ramach zadania zaplanowano wykonanie prac modernizacyjnych w szatni oraz łazience strażnicy 

OSP Zieleniec. Szacunkowa wartość zadania wynosi 40 000 zł, w tym 30 000 zł wnioskowana 

dotacja.  

1lutego złożyliśmy kolejny wniosek o dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w ramach 

programu OSP- 2022. Wnioskujemy o asortyment w postaci pralnicy do ubrań specjalnych oraz 

suszarkę do ubrań specjalnych dla OSP Sadowne. Wartość zadania wynosi 40 000 zł, z czego 

wnioskowana dotacja to 20 000 zł.  Będzie zakupiona specjalna pralka i suszarka firmy NOMEX                 

do ubrań specjalnych dla naszych strażaków. Nie ma możliwości prać tych ubrań w typowych 

pralkach  

8 lutego złożyliśmy wniosek o przyznanie pomocy finansowej na realizację zadania „Modernizacja 

sali gimnastycznej w Niepublicznej Szkole Podstawowej w Kołodziążu” w ramach Mazowieckiego 

Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej „Mazowsze dla sportu 2022”. Zadanie obejmuje 

modernizację sali gimnastycznej wraz z przyległym zapleczem sali. W sali gimnastycznej zostanie 

wykonana nowa podłoga powierzchniowo – elastyczna chroniąca przed urazami podczas zajęć oraz 

nowa instalacja elektryczna. Zostaną zamontowane drabinki gimnastyczne, bramki do gry w piłkę oraz 

tablice z koszem do koszykówki. Szacunkowa wartość zamówienia wynosi 239 416, 62 zł, w tym 

wnioskowana kwota dotacji 179 500 zł. Jest to gminny budynek, w którym znajduje się szkoła 

niepubliczna. Staramy się również tym szkołom pomagać. W budynku tym z powodu silnych wiatrów 

został uszkodzony komin, który spadł na dach. Na chwile obecną jest on zabezpieczony. Będzie 

prowadzona bieżąca naprawa. Konieczna jest modernizacja pokrycia dachowego, nie będzie to łatwe, 

bo zakres prac jest duży. 



Złożyliśmy 3 wnioski o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych na następujące zadania: Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Wilczogęby – 

odcinek 0, 68 km – szacunkowa wartość zadania 1650 000 zł, w tym wnioskowana dotacja 1 567 000 

zł.; Przebudowa drogi gminnej Sojkówek – Ocięte – odcinek ponad 2, 4 km – szacunkowa wartość 

zadania 8 000 000 zł, w tym wnioskowana dotacja 7 600 000 zł i Budowa Centrum Rekreacyjno- 

Sportowego w Sadownem- zadanie obejmuje m.in. budowę skateparku, toru rowerowego, tężni 

solankowej, fontanny – szacunkowa wartość zadania 21 000 000 zł, w tym wnioskowana dotacja 

18 900 000 zł.  

Zgodnie z opinią Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na terenie gminy Sadowne do Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa zostały przyjęte działki ewidencyjne po byłych PPGR                                           

w miejscowości Szynkarzyzna. Dlatego w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych złożyliśmy 2 wnioski o dofinansowanie na inwestycje realizowane                    

na obszarach których funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej                   

tj. „Przebudowa dróg wewnętrznych w miejscowości Szynkarzyzna” – odcinek o długości 565 m – 

szacunkowa wartość zadania 550 000 zł, w tym wnioskowana dotacja 539 000 zł oraz „Zakup autobus 

elektrycznego dostosowanego do przewozu dzieci” - w ramach projektu planujemy zakupić autobus – 

szacunkowa wartość zadania 3 000 000 zł, w tym wnioskowana dotacja 2 940 000 zł.  

Gmina Sadowne otrzymała dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 

2022. W ramach zadania zostanie zrealizowana inwestycja pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 420611 

W Złotki – Kolonia Złotki w km 0+990 – 1+980. Szacunkowa wartość zadania wynosi 812 267, 78 zł, 

w tym przyznana kwota dofinansowania 649 814, 22 zł tj. 80% wartości zadania. W najbliższych 

dniach, po zabezpieczeniu w budżecie środków na ten cel, ogłosimy postępowanie przetargowe w celu 

wyłowienia wykonawcy.  

21 lutego wysłaliśmy do WFOŚiGW w Warszawie wniosek o dofinansowanie w formie dotacji 

zadania pn. „Usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sadowne       

w 2022 r.” w ramach „Ogólnopolskiego programu finansowania usuwania wyrobów zawierających 

azbest na terenie województwa mazowieckiego”. W ramach projektu planujemy odebrać niespełna 90 

ton azbestu. Szacunkowa wartość zadania 35 000 zł. Wnioskowana dotacja 100% wartości zadania. 

Jeśli komuś zalęgają wyroby azbestowe zapraszamy do pokoju nr 18 w celu złożenia wniosku.  

Możemy przyjąć jeszcze około 20 t.       

21 lutego ogłosiliśmy pisemny przetarg nieograniczony na sprzedaż samochodu pożarniczego marki 

STAR 266 będącego w wyposażeniu OSP Wilczogęby. Pojazd został wystawiony na sprzedaż za 

kwotę 35 300 zł, co zgodnie z wyceną sporządzona przez rzeczoznawcę stanowiło 100% wartości 

rynkowej. Do przetargu w wyznaczonym terminie, tj. do 3marca do godz.1000 nie wpłynęła żadna 

oferta 4 marca ogłosiliśmy drugi przetarg. Kwotę wywoławczą obniżono do kwoty 33 000 zł.  Oferty 

można składać do 15 marca do godz.1000. Środki ze sprzedaży pojazdu zostaną dołożone do puli 

środków na nowy samochód pożarniczy dla OSP Wilczogęby. 

23 lutego został złożony wniosek do PSP o dofinansowanie ze środków MSWiA dla jednostek                          

z KSRG na zakup agregatu prądotwórczego na przyczepce o mocy 100 kVA tj. 80 kW dla OSP 

Sadowne. Szacunkowa wartość agregatu to około 85 000 zł, z czego 50% wartości to dofinansowanie. 

Będzie to olbrzymie wsparcie w sytuacjach kryzysowych.  

28 lutego złożyliśmy wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego                     

na terenie gminy Sadowne, tj., Sadowne ul. Drak, ul. Słoneczna, Sadoleś, Złotki w ramach 

Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Adaptacji do Zmian Klimatu – Mazowsze dla klimatu 2022.                   



W ramach zadania zaplanowano wymianę 66 lamp na LEDowe tj. 22 szt. w Sadownem, 17 szt.                            

w Sadolesiu i 27 w Złotkach. Szacunkowa wartość zadania 67 551, 60 zł, w tym wnioskowana dotacja 

33 700 zł.  

W styczniu otrzymaliśmy odpowiedź z WFOŚiGW w Warszawie na pismo związane z prośbą radnego 

Jarosława Popławskiego. Z pisma wynika, że wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Montaż 

instalacji fotowoltaicznej na budynku strażnicy OSP Zieleniec i OSP Morzyczyn Włóki” w ramach 

programu „Przedsięwzięcia z zakresu ochrony wspierające działalność ochotniczych straży 

pożarnych” nie został rozpatrzony z uwagi na wyczerpanie alokacji.      

4 marca wysłaliśmy wniosek do WFOŚiGW w Warszawie o dofinansowanie w formie dotacji zadania 

z zakresu ochrony powietrza i odnawialnych źródeł ciepła na zadanie pn „Przedsięwzięcia z zakresu 

ochrony powietrza wspierające działalność ochotniczych straży pożarnych”. Planujemy zamontować 

instalację fotowoltaiczną o mocy 5, 92 kW. Szacunkowa wartość zadania wynosi 3 4000 zł, w tym 

wnioskowana dotacja 29 600 zł.  

4 marca ogłosiliśmy postępowanie przetargowe na dostawę żwiru gruboziarnistego na potrzeby 

bieżącego remontu dróg gminnych w gminie Sadowne w 2022 r. tj. ok. 3 500 ton. Termin składania 

ofert upływa 21marca o godz. 1000. Przypominam, że wzorem lat ubiegłych, dostawę żwiru oraz 

wbudowanie na drogi sołectwa przez wykonawcę potwierdza sołtys sołectwa poprzez złożenie 

podpisu na oświadczeniu, którego wzór zostanie przekazany wykonawcy wyłonionemu w przetargu.  

Zadanie do realizacji w ciągu 6 miesięcy od podpisania umowy.    

Chciałbym złożyć podziękowania za pomoc niesioną podczas nawałnic w lutym, kiedy to nawałnice 

przechodziły przez cały kraj. W szczególności podziękowania wszystkim służbom, które wtedy 

pracowały, szczególnie strażakom, służbom energetycznym za ich ciężką pracę.  

Szanowni Państwo chciałby również złożyć życzenia i podziękowania wszystkim sołtysom z okazji 

święta, które będzie jutro za Wasze zaangażowanie.  Bardzo dziękuję za wszystkie zadania, które 

realizujecie dla swoich sołectw i pomagacie nam w realizacji zadań w gminie.  

 Trudno pominąć takie święto jak Dzień Kobiet. Chciałbym, więc złożyć życzenia wszystkim 

kobietom obecnym tu na sali i wszystkim, które mnie słuchają, pomyślności, radości z dnia 

codziennego samych radosnych dni. Chciałby bardzo serdecznie zaprosić na koncert w niedzielę 13 

kwietnia o godz. 16 w Sali OSP. Przygotowaliśmy miłą niespodziankę muzyczną połączoną                           

ze zbiórką dla Ukrainy. Chcemy podkreślić, że Ukraina też jest kobietą. Zapraszam bardzo serdecznie.  

Jeszcze dwa słowa odnośnie przetargu ul. Wiejskiej. Jest to droga powiatowa, która jest wprowadzona 

do budżetu. Przetarg, jako inwestor główny ogłosił Powiat. Wykonawca nie został wyłoniony, ze 

względu na to, że znacznie środki finansowe przekroczyły środki zabezpieczone w budżecie powiatu                        

i gminy Sadowne. Po otwarciu ofert okazało się, że najtańsza oferta to 8 800 000 tyś. To jest 1500 000 

mln więcej niż środki zabezpieczone. Przypomnę 4 000 000 dotacja z Urzędu Marszałkowskiego                  

na ten cel ale niespełna 5 000 000 musielibyśmy dołożyć do zadania.  Przetarg został unieważniony, 

zostały zweryfikowane potrzeby tego zadania, zobaczymy jak będzie to wyglądał w przyszłym 

przetargu. Nie rezygnujemy z tego zadania.  

Informacja dla Państwa Radnych i sołtysów, został formalnie wydzierżawiony grunt gminny                                       

w miejscowości Zarzetka na okres 3lat, około 2, 60 ha, za kwotę 2 000 tyś. netto rocznie.  

Szanowni Państwo chciałbym się odnieść do sytuacji na Ukrainie, Państwo również niesiecie pomoc   

w którą spontanicznie się przyłączyliśmy od pierwszych chwil. Przerażające jest to, bo nikt z nas się 

tego nie spodziewał. Cały świat się zjednał potępiając agresje Rosji, pomagając Ukrainie a z racji tego, 



że Polska jest jednym z najbliższych sąsiadów nasze grancie są otwarte dla uchodźców. Dziś wiemy, 

że na terenie gminy Sadowne jest około 100 uchodźców i tych osób będzie więcej. Po wczorajszym 

spotkaniu ze sztabem kryzysowym w Starostwie Powiatowym, wiem, że jest duży nacisk na 

samorządy, aby przygotować miejsca dla osób narodowości ukraińskiej. Ze strony Starostwa został 

przygotowany internat, który jest w 100% zapełniony. Cała pomoc niesiona na terenie Polski to 

głównie wolontariat. Chciałbym podziękować za zbiórkę darów, która została zorganizowana na 

terenie gminy Sadowne. Dojedzie do nas Pan Tomasz Gajewski, który mocno zaangażował się           

w pomoc. Wczoraj również przekazaliśmy środki medyczne dla osób znajdujących się w internacie. 

Przygotowujemy budynek po byłym przedszkolu dla uchodźców. Możemy przyjąć około 30 osób. 

Podziękowania należy również złożyć osobom prywatnym, które przyjęły na terenie gminy Sadowne 

uchodźców pod swój dach. Gmina Sadowne przyjmuje cały czas zgłoszenia, jeśli byście państwo 

chcieli przyjąć takie osoby a są o przeważnie matki z dziećmi, to prowadzimy taką ewidencje                   

i po konsultacjach z mieszkańcami będziemy mogli przekierować te osoby do państwa, chociaż 

wielokrotnie robicie to sami. Mamy prośbę, aby podawać dane tych osób abyśmy mieli świadomość 

ile osób jest, gdzie są i kto to jest. Ze swojej strony skontaktowaliśmy się z miastem Lubomir na 

Ukrainie, rozmawialiśmy bezpośredni z merem tego miasta, który przedstawił nam swoje potrzeby, 

oczekiwania. Zgłosiliśmy się, jako gmina, która chce pomóc temu miastu i postaramy się potrzebne 

rzeczy dostarczyć na Ukrainę. Artykuły prosimy dostarczać do naszego Urzędu i do wyznaczonych 

punktów gdzie odbywają się zbiórki. Liczymy na to, że wspólnie będziemy mogli dużo zrobić dla 

naszych braci za wschodniej granicy. Tyle z mojej strony. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,                     

z tego, co wiem Pan Tomasz Gajewski powinien być za chwilę u nas, więc prośba z mojej strony żeby 

udzielić mu głosu.  

Pan Tomasz Szymanik - Dziękuje Panie Wójcie za bardzo obszerne sprawozdanie z działalności 

między sesjami.  

 

 

Do punktu czwartego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik - Przechodzimy do punktu czwartego, będzie to podjęcie stanowiska Rady 

gminy Sadowne.  

Pan Tomasz Szymanik odczytał Stanowisko Rady Gminy Sadowne w sprawie aktu agresji Federacji 

Rosyjskiej na Ukrainę.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



Do punktu piątego porządku obrad: 

 

a) uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXVII/182/2013 Rady Gminy Sadownem z dnia 26 

czerwca 2013 roku w sprawie ustalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadownem; 

Pani Jadwiga Gutowska – Szanowna Rado, w związku dochodzącymi obowiązkami należało 

zaktualizować statut Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadownem zgodnie                                        

z obowiązującymi ustawami, na których teraz pracujemy. 

 

 

 



 

b) uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie gminy Sadowne 

Pan Janusz Chaber – Proszę Państwa, ustawodawca nałożył na Radę Gminy obowiązek uchwalenia 

nowego regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Zgodnie z procedurą, projekt 

regulaminu został przekazany do zaopiniowania do Wód Polskich, Wody Polskie zaopiniowały go                  

z uwagami, uwagi zostały naniesione. Państwo uchwaliliście regulamin i został on skierowany do 

Nadzoru Wojewódzkiego, który przekazał nam swoje uwagi i które my nanieśliśmy. To, co Państwo 

będziecie teraz uchwalać jest z naniesionymi uwagami Wód Polskich i Wojewody. 

 

 



 

Pan Tomasz Szymanik- Dotarł do nas Pan Tomasz Gajewski. Serdecznie witamy. Oddaje Panu głos. 

Pan Tomasz Gajewski – Dzień dobry. Mój transport z Hrubieszowskiego Ośrodka Kultury był 

pierwszym transportem z darami na tamtą stronę. To, co zobaczyłem był wzruszające, po kilku dniach 

tułaczki dzieci spały po rowach, były wyczerpane. Kolejka samochodowa miał 3 dni, kolejka piesza 

30 godzin. Sytuacja na granicy przejściach się stabilizuje, zmienia się. Musimy się zastanowić, co 

dalej z tym zrobić. Pomoc humanitarna to jedno, bo dowieść rzeczy do granicy nie jest trudno, ale 

przejechać przez granicę to drugie i żeby ta pomoc humanitarna dotarła jak najszybciej                                

do potrzebujących. Ja mam trochę niekonwencjonalny sposób pomagania, rzeczy pakujemy                         

do autobusów, które wiozą żołnierzy na linię frontu, mamy pewność, że szybko tam dotrą. Natomiast 

pomoc humanitarna, która jest organizowana w Polsce i dowożona tylko do granicy, zostaje po tej 

stronie i niestety po kilku dniach się nie nadaje. Więc moja wielka prośba, jeśli chcecie organizować 

pomoc humanitarną to żeby to trafiało na tamtą stronę granicy. Musimy wspólnie się zastanowić, 

gdzie zrobić miejsca noclegowe, jak tych ludzi godnie przyjąć, żeby dobrze wspominali Polskę. 

Musimy się zastanowić jak przyjąć dzieci do szkół, jak tym ludziom znaleźć miejsce pracy. To nie są 

ludzie, którzy liczą na socjal, chociaż na pewno znajdzie się jakiś procent ludzi, którym nie będzie 

chciało się pracować. Większość osób chce pracować, chce, aby ich dzieci chodziły do szkoły. 

Musimy się wspólnie zastanowić, jak to zorganizować w naszej gminie, żeby było to dobrze zrobione 

i dla nikogo nie uciążliwe. Dziękuje 

Pan Tomasz Szymanik – Dziękuję za Pana zaangażowanie.  

Pan Waldemar Cyran - Mam pytanie, ile ton darów zostało wywiezione z gminy Sadowne? 

Pan Tomasz Gajewski – Wywieźliśmy ogólnie 15 busów, w tym z gminy Sadowne około14 ton, czyli 

około 6, 5 busa.  

Pan Waldemar Cyran – Ile czasu trwa taki wyjazd? 

Pan Tomasz Gajewski – 26 godzin. 

Pan Waldemar Cyran – Panie Tomku, wielki szacunek i podziękowania. 

Pan Tomasz Szymanik – Jeśli ktoś by chciał coś przekazać? Co najbardziej jest potrzebne? 

Pan Tomasz Gajewski – Oni przede wszystkich chcą walczyć.  Potrzebne są rzeczy dla wojska                       

z długim terminem przydatności, czyli kasze, konserwy, makarony, ubrania wojskowe i przede 

wszystkim leki i bandaże. W Sójkówku zrobiliśmy zbiórkę pieniężną, zebraliśmy ponad 8 000, 00 zł,                       

za które zostały zakupione leki. Nawiązaliśmy również współpracę ze wspólnotą holenderską i w tej 

chwili jedzie do nas tir z lekami.   

Pan Tomasz Szymanik – Dziękujemy bardzo. Ktoś jeszcze? Pani dyrektor, proszę.  

Pani Małgorzata Koroś – Dzień dobry. Przyszłam przekazać informację, co dzieje się w szkole, jeśli 

chodzi o przyjęcia dzieci z Ukrainy. Obecnie mamy pięć podań dotyczących dzieci w wieku od 8                

do 14 lat. Barierą jest znajomość języka polskiego przez dzieci ukraińskie. Propozycją Ministerstwa 

jest organizowanie oddziałów przygotowawczych w trakcie, których to będą nauczać języka 

polskiego. W zależności od ilości dzieci takie oddziały będziemy przygotowywać. W tej chwili 

pięcioro dzieci będzie mogło uczęszczać do klasy ogólnodostępnej ze względu na to, że są wolne 

miejsca, możemy przyjmować do tych klas do 25 uczniów. Ważne jest to, że rodzice przychodząc 

mają ze sobą dokumenty takie jak paszport czy metrykę urodzenia. Dzieci nie mają świadectw, więc 



będziemy bazować na tym, o czym mówią, do której klasy chodziły. Będziemy przeprowadzać 

rozmowy na podstawie, których zakwalifikujemy dzieci do odpowiedniej klasy aby uczęszczały na 

zajęcia. W tej chwili dużo dzieci przebywa w internacie. Wiekowo są to dzieci: 3 miesięcy najmłodsze 

i 17 lat najstarsze dziecko. Dużo dzieci jest w wieku od 4 do 6 lat. Będziemy, więc rozmawiać             

o organizacji oddziałów przedszkolnych. Dziękuję. 

Pani Małgorzata Zyśk – Jeśli mogę, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Klub Radnych WWE 

jest stale w kontakcie z ludnością ukraińską z naszymi przyjaciółmi z południa Ukrainy. Jedna z Pań 

przysłała nam zapotrzebowanie, co jest potrzebne im w celu wspomożenia wojska.  

Pani Małgorzata Zyśk odczytała listę rzeczy potrzebnych.  

Pan Tomasz Szymanik – Dziękuję. Nasuwa się sugestia aby powołać sztab koordynujący te działania, 

Panie Wójcie? 

Pan Waldemar Cyran – Główna koordynacja opiera się głównie w Urzędzie Gminy, wspieramy się 

kierownikami, dyrektorami ośrodków. Jesteśmy otwarci na sugestie i wszelką pomoc. 

Pan Tomasz Szymanik – Dziękujemy Panu Tomaszowi za przybycie. 

Pan Tomasz Gajewski – Dziękuję. Jeszcze jedno ogłoszenie. Jeśli macie Państwo nawet w złym stanie 

ubrania w kolorze ciemno zielonym, brązowym to proszę dostarczyć do księdza do KSM do Broku, 

tam jest 107 uchodźców oni tną to na paski. Są kupione siatki rybackie i z tego produkują siatki 

maskujące.  

Pan Tomasz Szymanik – Wracamy do uchwał. 

 

 

 

 

c) uchwała w sprawie przyjęcia od Powiatu Węgrowskiego zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg powiatowych w miejscowości Sadowne; 

Pan Marcin Gręda- Jest to uchwała podejmowana co roku, zakres prac się nie zmienia, kwota też się 

nie zmienia jest to kwota 9 000 zł. To są drogi powiatowe w miejscowości Sadowne, tj. ul. 

Kościuszki, ul. Wiejska, Plac Kościelny i 40 metrów drogi powiatowej prowadzącej na Wilczogęby. 

Pan Tomasz Szymanik – Na komisji pojawiała się sugestia, że ta kwota 9 000 zł nie zmienia się od 

kilku lat i należałoby przy tworzeniu przyszłorocznego budżetu powiatu apelować o zabezpieczenie 

większych środków. 

Pani Małgorzata Zyśk – Powiat zabezpieczył nieduże środki finansowe. Tylko 3 gminy podejmują 

tego typu uchwały.  



 

 

 



d) uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadowne w 2022 roku;  

Pan Marcin Gręda – Co roku podejmujemy taka uchwałę i musimy ja podjąć do 31 marca.                         

Od 1 stycznia 2022 na cały rok 2022 podpisana jest umowa z nowym Przedsiębiorstwem 

Wielobranżowym PERRO Marzena Golańska w miejscowości Małe Boże. Ogólna kwota na 

realizację Programu to 70 000 zł.  Ostatnia faktura za odłowienie psów jest na kwotę około 25 

000 zł, więc jest apel o rozwagę zgłaszania faktu bezdomnych psów, bo często zgłaszane psy 

posiadają właścicieli.  

Pan Waldemar Cyran – Proszę o rozwagę, bądźmy odpowiedzialni decydując się na przygarniecie 

zwierzęcia.  

Pani Anna Rukat – Odłowienie jednego psa w tej chwili to kwota 2 200 zł plus VAT. 

 



 

e) uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XIII/71/2019 Rady Gminy Sadowne z dnia 10 października 

2019 roku w sprawie wprowadzania ustalenia wysokości stawek oraz wyznaczenia inkasentów poboru 

opłaty targowej;  

Pan Marcin Gręda – Drodzy Państwo, ta uchwała jest przygotowana, dlatego, że jeden z pracowników, 

który był wyznaczony, jako inkasent poboru opłaty targowej jest na urlopie macierzyńskimi i należy 

na to miejsce wyznaczyć innego pracownika jest to Milena Warda za Monikę Głuszak. 

 

 

 



f) uchwała w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników                  

i ich domowników oraz określenia zasad jego prowadzenia; 

Pan Marcin Gręda – Jest nowa ustawa, o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach.  Rada gminy w drodze uchwały wyznacza 

miejsce do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników wyznacza rada 

gminy, biorąc pod uwagę w szczególności dogodną komunikację, bliską lokalizację z centrum danej 

gminy lub miasta lub bliską lokalizację miejsc atrakcyjnych turystycznie. Miejscem wyznaczonym jest 

nasze targowisko gminne.  Ustawa ta ma na celu ułatwić sprzedaż produktów rolnych rolnikom. Mają 

to być produkty wytworzone w swoim gospodarstwie rolnym, wtedy rolnicy i ich domownicy będą 

zwolnieni z opłaty targowej.  

Pan Tomasz Szymanik – Dostaliście Państwo regulamin, jako złącznik, gdzie jest to szczegółowo 

opisane.  

Pan Tomasz Szymanik odczytał Regulamin określający zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników na terenie gminy Sadowne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



g) uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Sadowne na 2022 r.; 

 

 

 

 



h) uchwała w sprawie ustalenia diet dla sołtysów za udział w obradach sesji Rady Gminy Sadowne; 

Krzysztof Filipiak – Wśród sołtysów są tacy, którzy z racji wykonywanych obowiązków nie zawsze 

mogą uczestniczyć w sesjach rady gminy. Czy można by była utworzyć jakiś fundusz, na który 

wpływałyby pieniądze, jeśli nie było by mnie na sesji?  

Pan Tomasz Szymanik – Wrażając zgodę na kandydowanie na sołtysa, kandydat jest świadom, jakie 

obowiązki go czekają. Rekompensatą za pracę sołtysa są środki za udział w sesji.  

 

 

 



i) uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/169/2017 Rady Gminy Sadowne z dnia 29 maja 

2017 roku w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnym; 

 

 

 

 



j) uchwały w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2022-2033; 

Pan Tomasz Szymanik – Doszliśmy do uchwał finansowych, myślę ze możemy je wspólnie omówić, 

Pani Skarbik?  

Pan Anna Rukat - Jeśli chodzi o zmianę budżetu, zmiana po stronie dochodów to 1 367 378 zł a po 

stronie wydatków na kwotę 2 183 936 zł. Zmienia się nam deficyt budżetowy do kwoty 1 103 058, 53 

zł. Poziom zaciągniętych kredytów i pożyczek pozostaje bez zmian w kwocie 1 500 000 zł. 

Wprowadzamy wolne środki w kwocie 573 058, 53 zł. Wprowadzamy rozchody w kwocie 243 500 zł. 

Po tych zmianach budżet po stronie rozchodów będzie wynosił 970 000 zł. 

Pani Anna Rukat omówiła zmiany w dochodach i wydatkach przedstawionych w uzasadnieniu 

projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok. 

 

 

 

 



k) uchwała w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok 

 

 



ł) uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/191/2021 Rady Gminy Sadowne z dnia 22 września 

2021 roku w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa na rok szkolny  2021/2022. 

Pan Marcin Gręda – Drodzy Państwo, uchwała była podejmowana we wrześniu. Stawki paliwa 

zmieniły się znacznie, dlatego zmieniamy uchwałę.  

 

 

 

 

 



Do punktu szóstego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przechodzimy do punktu szóstego zapytania i wolne wnioski.  

Pan Waldemar Cyran – Szanowni Państwo, właśnie mam informacje, że prawdopodobnie dzisiejszej 

nocy 30 osób może być do nas przywiezione. Lokal mamy ale może być problem z łóżkami, jeżeli 

ktoś posiada łóżka, łóżka polowe czy materace prosimy o kontakt. Musimy szybko się zorganizować, 

aby przyjąć uchodźców. Następna kwestia to śpiwory, pościel, jeśli jest taka możliwość to też proszę 

przekazać.  

Pan Ryszard Decyk – Do kogo mieszkańcy mają to przekazywać? 

Pan Waldemar Cyran – Do Urzędu Gminy czy do sołtysów, podjedziemy i odbierzemy.  

Pan Waldemar Cyran – Szanowni Państwo, z okazji jutrzejszego święta Dnia Sołtysa chcemy Państwu 

przekazać podziękowania za Waszą pracę i przekazać pamiątkowe dyplomy i upominki w postaci 

publikacji o gminie Sadowne.  

Nastąpiło uroczyste wręczenie dyplomów.  

Pan Marek Gajewski - Chciałem podziękować Zarządowi Dróg Powiatowych za bardzo dobre 

wyczyszczenie drogi powiatowej do Wilczogąb.  

Pan Janusz Kibart – ja również chciałbym podziękować za wyczyszczenie drogi Sadowne –

Morzyczyn. 

Pani Bożena Rodź – Chciałabym podziękować naszemu ZGK za usunięcie zakrzaczenia z drogi                     

na Mleczaki. 

Pani Małgorzata Bartosik-Lipka - Również dziękuje Panu kierownikowi za wyczyszczenie drogi                       

do Prostyni. 

Pan Andrzej Kopacz – Chciałbym zapytać o przejazd kolejowy w Zieleńcu i o drogę, która ma być 

robiona.  

Pan Waldemar Cyran – Odnośnie kolei, wszystkie sugestie po ostatnim spotkaniu z mieszkańcami 

przekazaliśmy do PKP. Jestem w kontakcie telefonicznym z kierownikiem PKP ale oficjalnej 

odpowiedzi nie mam, również jeśli chodzi o przejazd w Sokółce. PKP jest na etapie przygotowania 

studium wykonalności. Odpowiedzi oficjalnej na piśmie nie mamy. Drugie pytanie odnoście drogi                 

w Zieleńcu, mamy informacje z Urzędu Marszałkowskiego o naborze wniosków, mamy gotowy 

projekt i zgodę na prowadzenie inwestycji ale są potrzebne środki, bez środków zewnętrznych nie ma 

możliwości realizacji zadania. Do realizowania zadań będziemy dokładać duże środki finansowe. 

Ceny wszystkich produktów bardzo rosną. Patrzymy z obawą w przyszłość.  Na pomoc Ukrainie też 

Gmina będzie musiała zabezpieczyć dodatkowe środki.  Znajdujemy się w wyjątkowej sytuacji, 

musimy to zrozumieć.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jeszcze jakieś pytania? 

Pan Ryszard Decyk – Kiedy może być zaakceptowany wniosek z KOWRu?  

Pan Waldemar Cyran- Nie mam żadnej informacji na ten temat.  

Pan Ryszard Decyk – Jak to wyglądało w przednich latach? 



Pan Waldemar Cyran – Bywało tak, że w lipcu już rozliczaliśmy się z zadania. Myślę, że będzie jakiś 

sygnał o przyznaniu dotacji. Zwróćcie Państwo uwagę, że Pani skarbnik przekazała informację                     

o zmniejszeniu subwencja oświatowej. Środków na oświatę będziemy przekazywać coraz więcej, 

będziemy mieli dzieci z Ukrainy. Same samorządy tego nie udźwigną, a trudności na pewno 

przybędzie.  

Pan Tomasz Szymanik – Panie Wójcie, dostaliśmy pismo od Pana Szymona Tomasika donośnie 

budowy drogi Sojkówek- Ocięte. Na jakim etapie jest ta droga w tym momencie?  

Pan Waldemar Cyran – Mówimy o tym dużym projekcie, o którym wspominałem i który został 

złożony do Polskiego Ładu.  Na tym etapie wystąpiliśmy do Starostwa o pozwolenie na budowę tej 

drogi.    

Pan Tomasz Szymanik – Rozumiem, że Starostwo wysłało powiadomienia do wszystkich 

zainteresowanych, stąd prawdopodobnie to pismo.  

Pan Waldemar Cyran – Nie umiem odpowiedzieć na to pytanie.  

Pan Tomasz Szymanik – To pismo będzie do zapoznania w biurze obsługi rady. Czy jeszcze jakieś 

pytania? 

Pan Marek Gajewski – Nie ma Pani Skarbnik, bo mieliśmy rozmawiać o zużyciu energii                     

w świetlicach, poruszaliśmy ten temat na komisjach. Słyszałem tu, że uzasadniona jest fotowoltaika               

w Zieleńcu a nieuzasadniona w Morzyczynie. Czy w Zieleńcu jest takie duże zużycie? 

Pan Waldemar Cyran- Jest jeden licznik a dwa obiekty. Część zużycia energii jest to ogrzewanie 

budynku i utrzymanie gotowości bojowej w garażu OSP. Druga część rachunku jest z budynku byłej 

szkoły gdzie zorganizowana jest siłownia. Rozumiemy, że jest taka inicjatywa ale tam chodzą piecyki 

elektryczne. Przez dwa miesiące opłata za energię elektryczną wynosi 5 600 zł. Nie jesteśmy w stanie 

utrzymać takiego ciężaru.  

Pan Tomasz Szymanik – Poruszyłem temat odnośnie opłacalności, ponieważ zmieniają się zasady 

rozliczania. W tej chwili było to na zasadach prosumenckich ale dostajemy dofinansowanie, więc 

może warto zainwestować i zrobić fotowoltaikę.  

Pan Jarosław Popławski – Panie Przewodniczący chciałbym się odnieść do tej kwoty. Faktycznie jest 

to kwota 5 400 zł na okres dwóch miesięcy. Po pierwsze są to dwa budynki ogrzewane elektrycznie. 

Mam zestawienie z Zalesia, przy jednym budynku jest to 3 600 zł, wiec to jest tylko 1 800 zł więcej, 

gdybyśmy podwoili było by to 7 200 zł. Po drugie jest to efekt zaniedbań, ta szkoła odkąd została 

zamknięta nie jest modernizowana.  My otrzymaliśmy siłownię, pozyskaliśmy sprzęt we własnym 

zakresie. Jest to jedyne miejsce spotkań młodzieży podnoszenia tężyzny fizycznej. Co Państwo 

zrobiliście, żeby zabezpieczyć ten budynek na okres zimowy? 

Pan Tomasz Szymanik – Ile budynków użyteczności publicznej, wiejskiej znajduje się w Zieleńcu. 

Macie świetlicę, budynek jest zadbany wyposażony, drugim budynkiem jest garaż a w trzecim jest 

siłownia. Ile miejscowości ma 3 budynki użyteczności publicznej. Budynek szkoły był w złym stanie 

już przy zamknięciu, dlatego został zamknięty. To, że zrobiliście tam siłownie, zrozumiałbym gdyby 

był to stan przejściowy, bo nie macie wyposażonego budynku garażu. Będę przeciwny utrzymywaniu 

3 budynków w jednej miejscowości.   

Pan Jarosław Popławski – Czy chce Pan żeby ten budynek całkowicie się zawalił? 



Pan Tomasz Szymanik – Według mnie, jeżeli będzie wyposażony garaż, nie widzę sensu 

inwestowania w ten budynek.  

Pan Jarosław Popławski – Garaż jest wybudowany dla strażnicy. Jest tam mało miejsca. Budynek 

wiejski jest wyremontowany a taki sprzęt wymaga kotwień, szkoda niszczyć coś, co zostało 

wyremontowane, dlatego została zaadoptowana szkoła.  

Pan Tomasz Szymanik – Każdy temat jest ważny, ale odbiegamy od sprawy prądu. Apel jest o to, aby 

niepotrzebnie nie grzać tych pomieszczeń.  

Pan Jarosław Popławski – W Zalesiu jest jeden budynek a zużycie jest 3 600 zł. 

Pan Waldemar Cyran – Daje Pan przykład Zalesia gdzie były prowadzone prace remontowe. 

Pan Andrzej Kopacz – Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, budynek szkoły zakupiła wieś w czasie 

okupacji. Tak jak wszystko w Zieleńcu wszyscy robią sami tak i ten budynek zakupiła wieś i była tam 

szkoła po wojnie.  

Pan Tomasz Szymanik – Żebyśmy się dobrze rozumieli. Kilka lat temu z LGD zostały pozyskane 

środki około 200 000 zł, za co została wyremontowana świetlica.  

Pan Jarosław Popławski – Świetlice postawiliśmy sami w czynie społecznym a to, że wyszykowana 

to, co innego.  

Pan Tomasz Szymanik – W budżecie gminy jest przeznaczone kolejne 100 000 zł na Zielenic. Nie 

mówcie wiec, że wszystko robicie sami.  

Pan Adam Samsel – Ja tylko chce wyjaśnić porównania Zielenica do Zalesia, koszty były związane               

z budową.   

Pan Jacenty Biernat – My mamy szkołę, dostaliśmy od Pana Tracza 10 000 zł, na blachę a drzewo i 

robotę zrobiliśmy sami. Z wiejskich pieniędzy dołożyliśmy 100 000 zł sami.  

Pani Barbara Laska – Chciałabym się dowiedzieć jak zakończenie inwestycji drogi Krupińskie –

Sadowne? W Krupińskim kobiety same pomalowały świetlice, dach pokryłyśmy w czynie społecznym 

blachą, którą dał Wójt ale drogi same kobiety nie zrobią.  

Pan Waldemar Cyran – Pani Sołtys, nie jesteśmy w stanie zrobić wszystkiego na raz. To zadanie jest 

do realizacji jeszcze przed nami. Dla mnie priorytetm są inwestycje, na które mam możliwość 

pozyskania środków zewnętrznych a na tą drogę nie ma możliwości. W tym roku w budżecie jest 

zabezpieczone na ten cel 50 000 zł. Dziś się zmierzamy z ogromnym problemem przygotowując 

wniosek na modernizację SUW w Sadownem. Problemów naprawdę jest bardzo dużo.   

Pan Jarosław Popławski – Panie Wójcie, otrzymał Pan od nas dziennik budowy. Mam pytanie, kiedy 

zaczniemy robić górę w strażnicy?  

Pan Waldemar Cyran – Na chwile obecną jest zabezpieczane 100 000 zł na OSP w Zieleńcu. 

Złożyliśmy wniosek na 40 000 zł na łazienki zaplecze do szatni. To jest dla mnie priorytet. Jeżeli 

dostaniemy pieniądze, to będziemy to robić.  

Pan Tomasz Szymanik – Drodzy Państwo, jak widzicie potrzeby są ogromne a środki niestety 

ograniczone. Przyjdzie nam podejmować trudne decyzje.  

 



Do punktu siódmego porządku obrad: 

 

  

 

 



 

 

Do punktu dziewiątego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Zamykam XXXVIII Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną na dzień 

dzisiejszy. Dziękuje Państwu za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                             Tomasz Szymanik 

 


